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OBEC ARNUTOVCE 
Arnutovce 64, 053 13 Arnutovce 

                                              ZÁPISNICA  
z 13. zasadnutia OZ v Arnutovciach, konaného dňa 2.6.2020  

                                (utorok) o 17:00 hod. v sále obecného úradu v Arnutovciach 
PRÍTOMNÍ:  

- starostka obce: Mgr. Zuzana Toporcerová 
- prítomní poslanci: MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Mgr. Miroslav Pomajdík, Rastislav 

Frankovič 
- neprítomní poslanci: Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, Marek Macala 
- ďalší prítomní: PhDr. Martin Gonda – zapisovateľ, Ing. Marta Slebodníková – ekonómka, Dana 

Hojnošová – kontrolórka, Martina Pekariková – riaditeľka MŠ, Mgr. Andrea Ferenčáková – učiteľka MŠ. 
Program zasadnutia: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Schválenie Plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2020 
5. Schválenie Záverečného účtu 2019 – stanovisko kontrolórky obce 
6. Zásady hospodárenia s majetkom obce Arnutovce 
7. Rozpočtové opatrenie 1/2020 
8. Vysporiadanie pozemkov 
9. Rekonštrukcia MŠ 
10. Rôzne 
- vyjadrenie pani Lenky Jannovej 
- úprava parku a cintorína 
11. Záver 

 
K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia  

Obecné zastupiteľstvo rokovalo v sále kultúrneho domu. Poslanci a hosti sedeli v dostatočných 
rozostupoch a mali rúška. Pani starostka Mgr. Zuzana Toporcerová privítala hostí a konštatovala, že prítomní sú 
štyria poslanci a tak je OZ spôsobilé rokovať a prijímať uznesenia.  
 
K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa 

Za zapisovateľa bol určený PhDr. Martin Gonda. Overovateľmi zápisnice boli určení poslanci Mgr. 
Miroslav Pomajdík a Rastislav Frankovič.   

 
Návrh uznesenia č. 110/6/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje zapisovateľa PhDr. Martina 
Gondu a overovateľov zápisnice Mgr. Miroslava Pomajdíka a Rastislava Frankoviča.  
Hlasovanie (17 05 hod.):   

ZA: 4 MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Rastislav Frankovič, Mgr. Miroslav Pomajdík 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, Marek Macala 

UZNESENIE č. 110/6/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu č. 3 - Schválenie programu zasadnutia 

Poslanci najprv schválili program obecného zastupiteľstva, podľa predloženej pozvánky.  
 

Návrh uznesenia č. 111/6/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje program zasadnutia OZ 
v znení doručenej pozvánky. 
Hlasovanie (17 10 hod.):   

ZA: 4 MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Rastislav Frankovič, Mgr. Miroslav Pomajdík 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, Marek Macala 

UZNESENIE č. 111/6/2020 bolo prijaté. 
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 Následne prišli návrhy na zmenu programu. Poslanec a zástupca starostky pán Mgr. Peter Roxer žiadal 
o doplnenie správy Komisie na ochranu verejného záujmu, pani starostka navrhla začať rokovanie 
zastupiteľstva bodom č. 9, aby pozvaní hostia, pani riaditeľka a pani učiteľka miestnej MŠ, dlho nečakali.  
Upravený program:  

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Rekonštrukcia MŠ 
5. Schválenie Plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2020 
6. Schválenie Záverečného účtu 2019 – stanovisko kontrolórky obce 
7. Zásady hospodárenia s majetkom obce Arnutovce 
8. Rozpočtové opatrenie 1/2020 
9. Vysporiadanie pozemkov 
10. Rôzne 
- vyjadrenie pani Lenky Jannovej 
- úprava parku a cintorína 
- správa Komisie na ochranu verejného záujmu 
11. Záver 

 
Návrh uznesenia č. 112/6/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje návrh poslanca Mgr. Petra 
Roxera na zmenu programu, a to doplnenie bodu Rôzne o: Stanovisko Komisie na ochranu verejného záujmu 
pri výkone funkcií verejných funkcionárov a presunutie bodu č. 9 (Rekonštrukcia MŠ) ako bod č. 4.  
Hlasovanie (17 15 hod.):   

ZA: 4 MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Rastislav Frankovič, Mgr. Miroslav Pomajdík 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, Marek Macala 

UZNESENIE č. 112/6/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu č. 4 – Rekonštrukcia MŠ 

Starostka obce upozornila poslancov OZ na nevyhnutnosť zosúladenia nariadení RÚVZ a 
prevádzkového poriadku MŠ v Arnutovciach. RÚVZ v schválenom prevádzkovom poriadku určuje, koľko detí 
môže byť zapísaných do MŠ podľa rozlohy triedy a počtom sociálnych zariadení /toaliet a umývadiel/. Pokiaľ 
chceme zotrvať na počte 19 detí – tak ako to bolo doposiaľ – bude nevyhnutné vykonať v priestoroch MŠ 
drobné stavebné úpravy.  

 
Hneď v úvode p. starostka požiadala riaditeľku MŠ o zodpovedanie 4 otázok: 

1. Vízia MŠ na najbližšie 4 roky. 
2. Na základe akých skutočností obvinila vedenie obce z nelegálnych stavebných úprav na Krajskom 

stavebnom úrade v Košiciach, RÚVZ a na Farskom úrade v Letanovciach? 
3. Na základe akých skutočností obvinila vedenie obce zo zneužívania fin. prostriedkov ÚPSVaR určených 

pre predškolákov pred poslancom OZ Mgr. Petrom Roxerom? Nakoľko si p. riaditeľka vyžiadala min. 
týždeň výkaz FIN 1-12/2019 a FIN 1-3/2020, bola by som rada, aby verejne odprezentovala, k akým 
záverom dospela. 

4. Ako bude riešiť situáciu v MŠ pri výpadku na podielových daniach vo výške 20 000 eur, ktoré budú 
chýbať v rozpočte MŠ.  

 
V rozprave pokračovala riaditeľka MŠ v Arnutovciach p. Martina Pekariková, ktorá vyzvala poslancov OZ, 

aby na dnešnom zasadnutí OZ prijali uznesenie o počte zapísaných detí do MŠ. Starostka obce Mgr. Zuzana 
Toporcerová upozornila p. riaditeľku, že o počte prijatých detí do MŠ nerozhoduje uznesenie OZ ale nariadenie 
RÚVZ, ktoré priamo v prevádzkovom poriadku upravuje najvyšší počet detí, ktoré môžu byť prijaté do 
materskej školy a to podľa veľkosti triedy a počtu sociálnych zariadení v MŠ. V súčasnosti máme v MŠ zriadené 
pre deti 4 toalety a 5 umývadiel, čo postačuje pre 20 detí. Problém je v tom, že rozloha triedy uvedená 
v prevádzkovom poriadku 47 m2, umožňuje zapísať do MŠ len 16 detí. Po obhliadke priestorov MŠ starostkou 
obce, stavebníkom Vincentom Mederym a projektantom Ing. Sulákom bolo zhodnotené, že zväčšenie triedy je 
podmienené jednoduchou stavebnou úpravou a to odstránením dvoch nenosných priečok. O plánovanej 
rekonštrukcii bola ústne upovedomená aj riaditeľka MŠ a taktiež poslanci OZ na pracovnom stretnutí, ktoré sa 
konalo minulý týždeň. Starostka obce taktiež upozornila poslancov, že počet detí zapísaných do MŠ priamo 
súvisí s výškou podielových daní, ktoré sú obci prideľované a následne použité na chod MŠ. Podľa prijatého VZN 
č. 1/2020, že dotácia pre MŠ na rok 2020 na 1 dieťa vo výške 3192,15 eur v podielových daniach. To znamená, 
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že pri počte 19 zapísaných detí do MŠ, obec vyčlení na chod MŠ 60 650,85 eur. Ročný rozpočet MŠ je vo výške 
67 185 eur. Z uvedeného vyplýva, že aj pri počte 19 zapísaných detí do MŠ, obec dotuje chod MŠ vo výške 
7 534,15 eur. Ak bude do MŠ zapísaných len 16 detí, je to výpadok na daniach vo výške ďalších 9 576,45 eur, to 
znamená, že zriaďovateľ bude doplácať na chod MŠ finančnými prostriedkami vo výške 17 110,60 eur. Zároveň 
p. starostka upozornila poslancov OZ, že je potrebné brať v úvahu aj výpadok podielových daní vo výške min. 17 
% z dôvodu Covid – 19. Zároveň upozornila prítomných, že ak dôjde k zníženiu počtu prijímaných detí, 
následkom čoho obec nebude mať dostatok finančných prostriedkov na chod MŠ, zriaďovateľ zvažuje aj 
redukciu pracovných miest, príp. zníženie pracovných úväzkov v MŠ. 

Z poslancov najprv reagoval Rastislav Frankovič, ktorý poukázal, že sú rozpory vo vyjadreniach a chcel 
vedieť, či sa teda môže prijať 19 alebo 16 detí? Pani Ferenčáková povedala, že nie sú proti zápisu 19 detí. Pani 
riaditeľka dodala, že ak by sa dohodlo, že zastupiteľstvo prevezme sankcie na seba, ona 19 detí zapíše, 
zodpovednosť bude tak na poslancoch. Pán poslanec Frankovič ukončil svoj vstup s tým, že ako poslanec je za 
čím viac detí, ale podľa zákona.  

Poslanec MUDr. Zelený sa vyjadril tak, že treba nájsť spoločnú cestu, máme verejný záujem aby škôlka 
fungovala. Na margo kontroly hygieny povedal, že prečo doteraz to hygiene nevadilo zapísať 19 detí. Pani 
riaditeľka MŠ povedala, že hygiena ju upozornila, že teraz je MŠ jednotriedka, nie dvojtriedka.  

Poslanec Mgr. Pomajdík sa pýtal na konkrétne miestnosti, ktoré sa odstránia. Pani starostka vysvetlila 
že kancelária riaditeľky a vedľajší sklad. A potom pokračoval, že teda pani riaditeľka nebude mať samostatnú 
kanceláriu. Pani riaditeľka sa vyjadrila, že ona samostatnú kanceláriu nepotrebuje.  

Poslanec Mgr. Roxer skonštatoval, že obec bude mať výpadok na podielových daniach, preto chceme 
čo najviac peňazí, preto chceme viac detí. Rekonštrukcia nebude veľkou investíciou, budú to len menšie úpravy. 
Ak správne pochopil, spor je o kancelárii, ktorú učiteľky potrebujú. Pani riaditeľka MŠ odpovedala, že to nie je 
spor o miestnosti, ale ak napríklad príde kontrola, hygiena a vypýta si papiere, čo im povie, že kde sú, kde po 
nich pôjde? Ďalej pani riaditeľka hovorila, že možno by bolo lepšie, ale je to len jej návrh, robiť v budúcnosti 
väčšiu rekonštrukciu MŠ, kde by sme vyriešili viac vecí.  

Poslanec MUDr. Zelený konštatoval, že z hľadiska rekonštrukcie je na strane zriaďovateľa, pani 
starostka je zriaďovateľ MŠ a je tak funkčne nadriadená riaditeľke MŠ. Nakoniec pani riaditeľka Martina 
Pekariková povedala, že sa vie prispôsobiť, ale tak aby to nevadilo hygiene. 

Poslanec MUDr. Zelený vo svojom vstupe požadoval aby poslanci dostali projekt prác a stručný 
rozpočet, čo mu bolo prisľúbené. Pani starostka mu ukázala náčrt a podľa ňou oslovených robotníkov bude to 
jednoduchá a finančné nenáročná prerábka jednej miestnosti. Ak sa odstránia priečky, tak to máme za dva dni 
hotové, pokračovala. Odkladacie priestory tiež v MŠ sú, dali sa tam spraviť dve veľké vstavané skrine, jedna je 
uzamykateľná. Rekonštrukcia celej budovy je možná ako dlhodobý cieľ, na projekt teraz nemáme peniaze, 
nevlastníme budovu, odpovedala riaditeľke MŠ.  

Poslanec Zelený dodal, že sa musí preveriť, či je potrebné mať samostatnú kanceláriu. V diskusii 
vystúpila aj pani ekonómka Ing. Marta Slebodníkova, ktorá vysvetlila, že peniaze na predškolákov sú účelové 
prostriedky, návrh na čerpanie týchto peňazí predloží riaditeľka MŠ a po konzultácii so starostkou obce dôjde 
k ich čerpaniu. Nakoľko doposiaľ nebol predložený návrh zo strany riaditeľky MŠ, dotácia da ešte nevyčerpala.  

V úplnom závere sa formulovalo uznesenie, ktoré má obsahovať súhlas s rekonštrukciou s dôrazom na 
slovné spojenie „interiérové priestory“ a v zápisnici sa má uviesť dohoda, že od 2.9.2020 bude v MŠ nový 
Prevádzkový poriadok na 19 detí.  

Starostka obce aj v závere opätovne upozorňovala poslancov OZ, že ak v priestoroch MŠ nedôjde 
k stavebným úpravám a zväčšeniu triedy, nebude možné prijať do MŠ viac ako 16 detí.  
Do konca rozpravy riaditeľka MŠ nezodpovedala starostke obce ani jednu z položených otázok. 

 
Návrh uznesenia č. 113/6/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach súhlasí s rekonštrukciou interiérových 
priestorov – trieda Materskej školy v Arnutovciach.  
Hlasovanie (18 30 hod.):   

ZA: 4 MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Rastislav Frankovič, Mgr. Miroslav Pomajdík 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, Marek Macala 

UZNESENIE č. 113/6/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu č. 5 - Schválenie Plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2020 

Materiál predstavila pani kontrolórka Dana Hojnošová. Rozpis kontrolnej činnosti dostali poslanci do 
svojich mailových schránok, nemali k nemu pripomienky ani nenavrhli doplnenie.  
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Návrh uznesenia č. 114/6/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje Plán kontrolnej činnosti na 2. 
polrok 2020.  
Hlasovanie (18 45 hod.):   

ZA: 4 MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Rastislav Frankovič, Mgr. Miroslav Pomajdík 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, Marek Macala 

UZNESENIE č. 114/6/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu č. 6 - Schválenie Záverečného účtu 2019 – stanovisko kontrolórky obce 

Tento bod predstavila pani kontrolórka, poslanci dostali správu dopredu do mailových schránok. Pani 
kontrolórka krátko predstavila základné ukazovatele hospodárenie v roku 2019, s tým, že sa hospodárilo 
prebytkovo, do rezervného fondu sa prevedie 21 458,87,- EUR. Dohodlo sa, že celkový zostatok rezervného 
fondu aj z minulých rokov dostanú poslanci do ich mailových schránok.  

 
Návrh uznesenia č. 115/6/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach berie na vedomie správu hlavného 
kontrolóra a stanovisko k Záverečnému Účtu obce za rok 2019 a celoročné hospodárenie bez výhrad.  
Hlasovanie (19 00 hod.):   

ZA: 4 MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Rastislav Frankovič, Mgr. Miroslav Pomajdík 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, Marek Macala 

UZNESENIE č. 115/6/2020 bolo prijaté. 
 
Návrh uznesenia č. 116/6/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje použitie prebytku 
rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 21 458,87 EUR.  
Hlasovanie (19 15 hod.):   

ZA: 4 MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Rastislav Frankovič, Mgr. Miroslav Pomajdík 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, Marek Macala 

UZNESENIE č. 116/6/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu č. 7 – Zásady hospodárenia s majetkom obce Arnutovce 

Pani starostka informovala poslancov, že sa pracuje na zásadách hospodárenie s majetkom obce, ktoré 
obec musí mať vypracované, aby mohla zákonné predávať a prenajímať obecný majetok. Zásady dostanú 
poslanci vopred a budú sa schvaľovať na ďalšom OZ.  
 
K bodu č. 8 – Rozpočtové opatrenie 1/2020 

Pani kontrolórka Dana Hojnošová informovala poslancov, že rozpočtové opatrenie obsahuje iba 
posuny medzi položkami, väčšinou ide o centové sumy. Poslanci nemali k materiálu výhrady ani otázky.  
 
Návrh uznesenia č. 117/6/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach berie na vedomie rozpočtové opatrenie 
č. 1/2020.  
Hlasovanie (19 20 hod.):   

ZA: 4 MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Rastislav Frankovič, Mgr. Miroslav Pomajdík 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, Marek Macala 

UZNESENIE č. 117/6/2020 bolo prijaté. 
 

Ešte pred bodom 9 poslanci zobrali na vedomie správu Komisie, že skontrolovali majetkové priznanie 
pani starostky Mgr. Zuzany Toporcerovej.  
 
Návrh uznesenia č. 118/6/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach berie na vedomie stanovisko Komisie 
na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov, ktoré konštatuje, že predložené 
oznámenie je pravdivé a úplné.  
Hlasovanie (19 30 hod.):   

ZA: 4 MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Rastislav Frankovič, Mgr. Miroslav Pomajdík 
PROTI: 0 
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ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, Marek Macala 

UZNESENIE č. 118/6/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu č. 9 – Vysporiadanie pozemkov 

Pani starostka informovala poslancov, že obec nemá pozemok v rómskej osade. Vlastníctvo pozemku 
sa preukazuje pri žiadosti o dotácie, napríklad je možné požiadať o dotáciu na automat na pitnú vodu. Poslanci 
diskutovali o vysporiadaní pozemkov na ďalšiu výstavbu, ale prioritou je začať aspoň vysporiadaním pozemkov 
pod miestnymi komunikáciami. Pani starostka požiadala poslancov aby určili cenu za 1m2, po diskusii sa dohodli 
na sume 5,- Eur, to môže pani starostka ponúkať občanom, ktorí by predali obci časti parciel pod miestnymi 
komunikáciami.  
 
Návrh uznesenia č. 119/6/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje cenu za výkup pozemkov pod 
miestnymi komunikáciami v cene 5 eur/m2. 
Hlasovanie (20 00 hod.):   

ZA: 4 MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Rastislav Frankovič, Mgr. Miroslav Pomajdík 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 3 Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, Marek Macala 

UZNESENIE č. 119/6/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu č. 10 – Rôzne 

Pani starostka informovala, že pani Lenka Jannová doručila na obecný úrad list, kde informuje, že 
neakceptuje dohodu o rozdelení nákladov 50 na 50, a bude súhlasiť iba so 100%-ným financovaním posunutia 
vodovodu zo strany obce. Pani starostka povedala, že ohľadom tej veci vedie jednania s právnikom a rieši aj 
konkrétne zameranie vodovodu i samotných pozemkov s geodetmi a konečné rozhodnutie ešte nepadlo. 
Dohodlo sa, že list pani Jannovej dostanú do mailových schránok všetci poslanci.  

Pani starostka informovala o zámere skrášlenia miestneho cintorína. Ide o 100%-né financovanie cez 
výzvu od MAS Miloj Spiš. Predpokladaná suma je 10 000 s DPH, s tým, že práce si spraví obec. Základom 
projektu je výsadba zelene, skalky, odpadkových košov a stromov v blízkosti celého oplotenia. Poslanci si 
pozreli priložený nákres realizácie a nemali výhradu. Dostali informáciu, že revitalizovať by sa mal aj miestny 
parčík, kde sa bude renovovať kríž.  

 
K bodu č. 11 – Záver 
 Pani starostka sa poďakovala prítomným za účasť na obecnom zastupiteľstve.  
 
V Arnutovciach, dňa 14.6.2020 
 
Zapísal:    PhDr. Martin Gonda 
 
Zápisnicu overili:   Mgr. Miroslav Pomajdík  
 

Rastislav Frankovič  
Mgr. Zuzana Toporcerová 

                                                           starostka obce 


